

Franckesche Stiftungen zu Halle

Gedicht zum Tod Anton Wilhelm Böhmes.

Jacobi, Johann Christian

London, 15.05.1722

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-242081](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-242081)

12u 19th 42

in Print, which he promised the Sunday before he died, but it has pleased
God to take him away just, when she began to like both his sermons
& his world deffising Conversation. Take y^e following Lines as well
as the Letter I received a few Days ago from y^e Rev Mr Watts
in good Part & continue to pray for the Family of
Dearest Friend & Brother

Your

intirely obliged servant
John Christian Jacobi.

α
w

Our dearest William Boehm now rests in Jesus Bosom,
whose Sacred Love was here his living Element;
whose Root sprung up & shew'd its fairest Blossom
when at y^e Call of God his Thread of Life was rent.

His World-deffising Mind gave Proof, ~~the~~ inwards Temple
Far greater Store posrest, than all the World w^od give;
His Cross diverted him from following Christs Exampel,
with whom he every Morn resolv'd to die & live.

The Faith of Abraham, Young Isaacs Resignation,
Stout Jacobs Victory, good Josephs Godly Fear,
Meek Moses's Patience read in Boehms sweet Conversation
And learn by his to end thy Christianlike Career.

19d